
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A
zo zasadania Obecného zastupiteľstva Klokoč zo dňa

23.08.2021



Počet poslancov OZ: 5

Prítomní:
1.Radoslav Hruška – starosta obce

2.Ján Baláž, poslanec OZ

3.Marek Sliacky poslanec OZ

4.Ján Koreň, poslanec OZ

5.Mgr. Žofia Veselovská, poslanec OZ

6.Ivana Vyletelová, poslanec OZ 

7.Ing. Ivan Sivok

Prezenčná listina tvorí súčasť zápisnice

1. Úvod
2.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
3.Voľba návrhovej komisie
4.Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva
5.Schválenie pouzitia rezervného fondu na úhradu kapitálových výdavkov na dokončenie cestnej 
komunikácii do Čelov vo výške 14 800€.
6.Schválenie zámeru na predaj majetku obce, a to nehnuteľností v k.ú. Klokoč na základe 
obchodnej verejnej súťaže.
7.Schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže.
8.Schválenie hodnotiacej komisie pre vyhodnotenie ponúk obchodnej verejnej súťaže.  
9.Schválenie VZN - o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. Úľava z poplatku za KO pre občanov ZŤP.
10.Rôzne.
11. Diskusia.
- Pozemky v obci
12, Čítanie zápisnice.
 Záver.



K bodu 1

Úvod  p. starosta  privítal všetkých prítomných.

K bodu 2

Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice.
P. starosta určil  zapisovateľku Anna Bellovú a overovateľov zápisnice  Žofiu Veselovskú a Jána 
Koreňa

P. Koreň ako overovateľ prehlásil:
„Ako určený overovateľ prehlasujem dnešné zastupiteľstvo za uznášania schopné.“

K bodu 3

Do návrhovej komisie boli navrhnutí  Ján Baláž a Marek Sliacky   .                                                    
Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Ján Koreň, Ivana Vyletelová, Mgr. Žofia 
Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné zastupiteľstvo 
schválilo členov návrhovej komisie.

 K bodu 4

Schválenie programu rokovania.
P.starosta navrhol zmenu programu v bode 7 – jednalo sa iba o zmenu formulácie bodu na: 
Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže. Nikto nemal pripomienky k zmene programu.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Ján Koreň, Ivana Vyletelová, Mgr. Žofia 
Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.
Program bol schválený.

K bodu 5

Schválenie použitia rezervného fondu na úhradu kapitálových výdavkov na dokončenie cestnej 
komunikácii do Čelov vo výške 14 800€.

P. starosta informoval poslancov  o potrebe  použitia rezervného fondu na úhradu kapitálových 
výdavkov na dokončenie cestnej komunikácie do Čelov vo výške 14 800,- eur.  Cesta na jeseň roku 
2020 nebola dokončená, chýbal na ňu ešte finálny, vrchný asfaltový koberec. Nikto z poslancov 
nemal námietky na použitie tejto sumy z rezervného fondu.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Ján Koreň, Ivana Vyletelová, Mgr. Žofia 
Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.



K bodu 6

Schválenie zámeru na predaj majetku obce a to nehnuteľností v k.ú. Klokoč na základe obchodnej 
verejnej súťaže.

P. starosta informoval o zámere  predaja majetku obce a to rodinného domu s.č. 188 zapísanom na 
LV 636 a parciel č. 648,649/1,658/1 zapísaných  na LV 250,  kde býval pán Martin Konôpka, 
formou obchodnej verejnej súťaže. Pán starosta sa pýtal, či vôbec predať tento majetok, poslanci 
diskutovali a spoločne prišli k záveru, že  majú záujem o predaj týchto nehnuteľností. Zámer predať
majetok zverejní obec v regionálnej tlači MY a Zvolensko-Detviansko-Krupinsko, na úradnej 
tabuli, na internetovej stránke.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ivana Vyletelová, Mgr. Žofia 
Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 7

Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže.

P. starosta vysvetlil poslancom obecného zastupiteľstva podmienky obchodnej verejnej súťaže, jej 
transparentnosť a to, že umožňuje brať zreteľ aj na iné kritéria ako len maximalizácia dosiahnutej 
ceny. Podmienky verejnej súťaže nám pomohla spracovať JUDr. Sivoková a sú prílohou zápisnice.  
Poslanci po zisťovaní  možných cien za m2 navrhli výslednú sumu a dohodli sa na podmienkach 
obchodnej verejnej súťaže.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Ján Koreň, Ivana Vyletelová, Mgr. Žofia 
Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 8

Schválenie hodnotiacej komisie pre vyhodnotenie ponúk obchodnej verejnej súťaže.

Návrh na členov hodnotiacej komisie pre vyhodnotenie ponúk obchodnej verejnej súťaže vyslovili 
poslanci a to v nasledovnom zložení: Janka Ľuptáková, zamestnanec,  
Ivana Vyletelová, poslanec  
Pavel Strelec, občan. 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ivana Vyletelová, Mgr. Žofia 
Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

 
K bodu 9                                                                                                                                                 

Schválenie VZN - o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. Úľava z poplatku za KO pre občanov ZŤP.



P. Marek Sliacky navrhol zapracovať do VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady úľavu 50% z poplatku za komunálny odpad  pre 
občanov ZŤP. Platnosť VZN bude od 01.01.2022.
Poslanci nemali námietky.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Ján Koreň, Ivana Vyletelová, Mgr. Žofia 
Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 10

Rôzne

Poslanci nemali žiadne  návrhy, ani  pripomienky.

K bodu 11

P. starosta informoval o pozemkoch, ktoré by  obec chcela predať smerom na Ľaukovú.  Hlavný  
problém  pri predaji je v tom, či sa tam dá nájsť pitná voda, a až keď by sa urobil vrt a zistila by sa 
výdatnosť, tak by mohol prebehnúť predaj.

K bodu 12

P. zapisovateľka prečítala zápisnicu.
Na záver sa pán starosta poďakoval všetkým prítomným.

            

       overovateľ         overovateľ
   Žofia Veselovská                     Ján Koreň
  

Radoslav Hruška
   starosta obce


